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1 Aanleiding en doel overleg

Op 18 novemberjl. heeft u naar aanleiding van het datalek bij het aanvullend

onderzoek inkopen PBM met Deloitte gesproken. In dit gesprek zijn afspraken

gemaakt over de verdere voortzetting van het onderzoek. Inmiddels heeft u

de Deloitte een brief gestuurd waarin deze afspraken schriftelijk zijn

bevestigd. De staatssecretaris van Volksgezondheid Welzijn en Sport heeft de

Kamer schriftelijk over dit proces geinformeerd. Op verzoek van mevrouw

van Deloitte is deze afspraak gepland.

Het doel van dit gesprek is om te reflecteren op het proces na het datalek en

om vast te stellen of er behoefte is aan regulier overleg tussen u en mevrouw

aE.
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- Reflecteren op proces Keiwidiic

Naar aanleiding van het vermiste notitieboek van een van de onderzoekers

van Deloitte heeft er wisselend contact plazatsgevonden tussen Deloitte en

VWS. De kwaliteit en de kwantiteit van de informering aan VWS is

besproken op 18 novemberjl.

Naar aanleiding van de afspraak van 18 november jl.:
heeft VWS:

—

schriftelijk naar Deloitte gereageerd om de gemaakte afspraken te

bevestigen. Omdat een kopie van deze brief naar de Kamer zou worden

gestuurd heeft Deloitte de brief eerst in concept mogen inzien. Naar

aanleiding van daarvan heeft VWS aan de brief toegevoegd dat er met

name teleurstelling was in de initiéle afhandeling van de het datalek

door Deloitte.

— de Kamer geinformeerd over de correspondentie tussen Deloitte en

VWS. Tevens heeft hij de Kamer laten weten dat Deloitte het onderzoek

blijft uitvoeren daar de gemaakte afspraken voldoende waarborgen

bieden om er mee door te gaan.

heeft Deloitte:

— actief afstemming gezocht met VWS over de correspondentie naar

betrokkenen.

VWS heeft het optreden van Deloitte na het eerste overleg van 9

novemberjl. sterk zien verbeteren. Er is meer sprake van afstemming en

VWS wordt betrokken bij afwegingen van Deloitte die de afhandeling van

het datalek betreffen. Het verzoek van mevrouw voor een overleg
met u, getuigt ook van een sterke betrokkenheid bij het onderzoek.

VWS en Deloitte verschillen qua werkzaamheden en cultuur veel van

elkaar. Juist de afgelopen periode heeft aangetoond dat er goed en

structureel overleg moet plaatsvinden om te zorgen voor wederzijds

begrip.

Behoefte peilen aan regulier overleg|Ed VWS [EEE Deloitte.
De vraag is of u behoefte heeft aan een regulier overleg met mevrouw

BE. Afhankelijk van uw agenda kan regulier overleg een kans bieden om -

naast deelname in de adviescommissie- op bestuurlijk niveau een vinger
aan de pols te houden op de voortgang van het onderzoek. De reeds

opgelopen vertraging, het datalek en de prioriteit van dit onderzoek

kunnen in een dergelijk regulier overleg worden aangekaart.
U zou ook kunnen voorstellen om mevrouw Big te laten a2ansluiten bij de

adviescommissie. Dan zijn genoemde punten ook geborgd zonder dat dit

een extra ruimte vergt uit uw agenda.

NC-19 adviseert u om mevrouw[BE] uit te nodigen bij de adviescommissie

en met elkaar af te spreken dat bilateraal gepland wordt als blijkt dat er

met spoed zaken moeten worden afgestemd of bijgestuurd.

Overige punten
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— Hoewel Deloitte heeft bevestigd dat zij nooit de indruk had mogen

wekken dat VWS betrokken was bij de afweging om geen melding Kenmerk

te doen bij de Autoriteit Persoonsgegevens, is de vraag nog niet

beantwoord waarom dit wel in de eerder communicatie van

Deloitte —brief aan u d.d. 10 november jl. en notificatie aan

betrokkenen- is opgenomen. Vanuit NC-10 zal deze vraag nog bij

Deloitte worden neergelegd.
—

Op 30 november heeft de |IEEFINC-19 een afspraak

met verantwoordelijk partner van Deloitte om nadrukkelijk niet

over lopende zaken te praten maar vooral de afgelopen periode
informeel te bespreken. Bovenstaande punt zal dan ook ter sprake

komen.
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